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Protokół  nr L/10 
z Sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 21 lipiec 2010 r. 
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady  Zdzisław Kłodnicki  o godz. 11: 00 otworzył sesję i po powitaniu radnych  
i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  
Radni nieobecni: Stryczek Janusz, Kopis Adam, Zimoch Piotr. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy   -pan Witold Jankowski 
- Sekretarz Gminy                    - pan Waldemar Balcerek, 
- Skarbnik Gminy                     – pani Alina Brząkała, 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pan Tomasz 
Jerczyński 
- Radca Prawny – pani Gabriela Drzazga 
oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 
6..Podjęcie uchwał w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy na 2010 r.; 

 zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy w 2011roku na przedsięwzięcie 
p.n. Przebudowa starej szkoły w Łęce Opatowskiej. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie obrad L Sesji Rady Gminy. 
 
Do porządku obrad wójt Gminy Witold Jankowski poprosił o wprowadzenie i rozpatrzenie przez 

radnych projektu uchwały, która została przygotowana już po przesłaniu porządku obrad. Proponuje się 
rozpatrzyć projekt w sprawie upoważnienia dla Wójta Gminy do wystawienia weksla In blanco jako 
zabezpieczenie spłaty pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po wprowadzeniu zmian. Za 
przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. 
 
 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokółu z poprzednie sesji. 
 
Uwag do protokółu z sesji XLIX nie wniesiono. Radny Jerzy Flaczyk zaproponował odstąpić  
od czytania protokołu. Protokół przyjęto  jednomyślnie – „za” głosowało 12  radnych. 
 
Ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
międzysesyjnym. 
 
W okresie międzysesyjnym wykonywałem prace przygotowawcze do sesji. Brałem udział w Dniach 
Gminy Łęka Opatowska, które są coraz to lepiej przygotowywane i mają coraz to lepszy oddźwięk, służą 
promocji Gminy. 
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Ad. 5.  Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 

 
Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał przedstawił 
wójta pan Witold Jankowski i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi i pytania: 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk podziękował w imieniu Komisji Planowania i Budżetu panu Wójtowi i pani 
Skarbnik za realizowane projekty. Radny podkreślił, że zarówno duże jak i te małe projekty są 
realizowane pomimo obaw strachu, dlatego czasami należy podjąć ryzyko, gdyż przynosi ono zamierzony 
efekt. 
 
Radna pani Elżbieta Skotnik zapytała co z chodnikiem przy drodze krajowej nr 11 z Siemianic do 
Kostowa. 
 
Wójt pan Witold Jankowski odpowiedział, że na dzisiaj nie ma takiej możliwości. W takim szybkim trybie 
nie uzyskano zgody, na etapie przebudowy tego odcinka nie będzie ze względu na problem związany z 
wykupem gruntów. 
 
Ad.6 .  Podjęcie uchwał w sprawie. 
 
Uchwała Nr L/220/10 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010 r.. 
 
Pani Skarbnik Alina Brząkała przedstawiła zmiany w budżecie. 
 
Po stronie dochodów dokonano następujących zmian: 
- Dział 600 – rozdz. 60016 – wprowadzono do planu kwotę 100.000,00 zł. tytułem zwrotu dotacji z 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych za 2009r. (rozdysponowano kwotę na wydatki w Działach 754 i 926)  
- Dział 750 – rozdz. 75056 – pismo Prezesa GUS nr PK-CBS-OL-45-PSR/59/2010 z dnia 07.07.2010r. w 
sprawie dotacji w kwocie 14.329,00 zł. Z przeznaczeniem powszechny spis rolny 
- Dział 852 – decyzja Wojewody Wlkp Nr FB.I-3.3011-195/10 z dn. 30.06.2010r. w sprawie   zmniejszenia 
dotacji – rozdz. 85213 § 2030 w kwocie 100,00 zł. i § 2010 w kwocie 157,00 zł. oraz Decyzja Nr FB.I-
3.3011-202/10 z dn. 16.07.2010 – zwiększenie dotacji o kwotę 4.130,00 zł. w § 2030 – na wypłatę 
dodatków dla pracownika socjalnego    
- Dział 854 – rozdz. 85415 – Decyzja Wojewody Wlkp Nr FB.I-7..3011-192/10 z dn. 05.07.2010 –   
dotacja w § 2030 na kwotę 19.890,00 zł. – wyprawki szkolne  
Dochody zwiększono o kwotę   138.349,00 zł. i zmniejszono o kwotę       257,00 zł. Ogółem plan 
dochodów budżetu Gminy zwiększył  się o kwotę 138.092,00 zł.   w tym zadanie zlecone wzrosły o kwotę  
14.172,00 zł.  
Po stronie wydatków dokonano następujących zmian: 
- Dział 010 – rozdz. 01010 – zmniejszono plan inwestycyjny – kanalizacja Opatów – o kwotę   235.000,00 
zł. i przeniesiono do Działu 921 rozdz. 92109       
- Dział 750 – rozdz. 75056 – utworzono plan w kwocie 14.329,00 zł. – wydatki związane z  powszechnym 
spisem rolnym  
- Dział 754 – rozdz. 75412 – zwiększono plan wydatków o kwotę 20.000,00 zł. w tym: 
 - § 4210 – o kwotę 11.900,00 na wydatki bieżące (z tego kwota 9.900,00 zł. jako wkład własny     do 
pomocy finansowej jaką otrzyma Gmina dla sołectwa Trzebień – wyposażenie Sali )  
  - § 4300 -  opłata za badania lekarskie strażaków ochotników   
- Dział 852 – rozdz. 85213 – zmniejszenie wydatków z tytułu zmniejszenia dotacji w kwocie    257,00 zł. w 
tym zadanie zlecone o kwotę 100,00 zł.  
   - rozdz. 85219 – zwiększenie planu o kwotę 4.130,00 zł. – dotacja na dodatki dla pracownika      
socjalnego  
- Dział 853 – rozdz. 85395 – dokonano przeniesienia planu w  kwocie 1.370,71 zł. między    paragrafami  
( paragrafy z czwartą cyfrą „7” – zmniejszenie/zwiększenie kwota 1.165,11 zł. i   paragrafy z czwartą cyfrą 
„9” – zmniejszenie/zwiększenie kwota 205,60 zł. ) Zmiany w  rozdziale nie powodują zmian w załączniku 
o wydatkach  na programy i projekty realizowane ze   środków pochodzących z funduszy strukturalnych i 
Funduszu Spójności. 
 - Dział 854 – rozdz. 85415 – zwiększenie planu o kwotę 19.890,00 zł. z dotacji na wyprawki    szkolne  
- Dział 921 – rozdz. 92109 –zwiększenie planu inwestycyjnego o kwotę 235.000,00 zł. na budowę   
świetlicy w Mariance Siemieńskiej  
 - Dział 926 rozdz. 92605 – zwiększenie planu o kwotę 80.000,00 zł. z przeznaczeniem na   modernizację 
boiska sportowego w Opatowie. W związku z awansem LZS w Opatowie do ligi   okręgowej niezbędne 
staje się dostosowanie istniejącego boiska do wymogów licencyjnych   Związku OZPN Kalisz. 
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Wydatki zwiększono o kwotę   374.719,71 zł. a zmniejszono o 236.627,71 zł. Ogółem wydatki budżetu 
Gminy zwiększono o kwotę   139.092,00 zł.  w tym zadania zlecone zwiększono o kwotę 14.172,00 zł.  
 
Radny pan Marcin Jeziorny poprosił radnych o pozytywne rozpatrzenie doposażenia boiska w Opatowie 
ze względu na historyczny awans drużyny do klasy okręgowej. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk dodał, że na komisji planowania i budżetu na 8 członków 7 osób rozpatrzyło 
zmianę do budżetu pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki życzył Płomieniowi Opatów na wiele lat takiego awansu. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu -11 
głosami  „za” – podjęła uchwałę Nr L/220/10  w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010. 
 
Uchwała Nr L/221/10 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy w 2011roku na 
przedsięwzięcie p.n. Przebudowa starej szkoły w Łęce Opatowskiej. 
 
Inspektor ds. prognozowania rozwoju, promocji i funduszy unijnych – pani Magdalena Osada wyjaśniła, 
że w związku z weryfikacją wniosku o przyznanie pomocy pn. „Przebudowa starej szkoły podstawowej w 
Łęce Opatowskiej wraz ze zmianą sposobu użytkowania na cele społeczne” złożonego w ramach 
działania 4.1/413. Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju PROW 2007-2013 dla operacji, które 
odpowiadają warunkom przyznania pomocy w ramach działania  „ Odnowa i rozwój wsi”, Gmina Łęka 
Opatowska w dniu 12.07.2010r. otrzymała pismo w sprawie uzupełnienia złożonych dokumentów 
aplikacyjnych o uchwałę intencyjną zabezpieczającą środki na realizację II etapu inwestycji w kwocie 
313 642,00 zł w roku 2011 z czego kwota dofinansowania będzie stanowić 75% wartości netto. Całkowita 
kwota zabezpieczająca realizację ww. inwestycji została zabezpieczona w Wieloletnim Programie 
Inwestycyjnym Gminy Łęka Opatowska w rozbiciu na lata 2009, 2010, 2012, 2013 bez roku 2011. Gmina 
Łęka Opatowska została wezwana do uzupełnienia zabezpieczenia środków w kwocie 313 642,00 zł na 
realizację inwestycji w 2011r. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk powiedział, że skoro projekt przeszedł już fazę realizacji nie byłoby gospodarne 
jego niedokończenie. Należy przyspieszyć i zakończyć te zadanie realizacyjne skoro jest taka możliwość. 
 
Skarbnik pani Alina Brząkała dodała, że zabezpieczona będzie suma, a kwota 193 000zł wpłynie z 
dotacji. 
 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu - 12 
głosami  „za” – podjęła uchwałę Nr L/221/10 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w 
budżecie Gminy w 2011roku na przedsięwzięcie p.n Przebudowa starej szkoły w Łęce 
Opatowskiej. 
 
Uchwała nr L/222/10 w sprawie upoważnienia Wójta do zawarcia umowy pożyczki w wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu oraz zaciągnięcia zobowiązania 
wekslowego do umowy pożyczki. 
 
Skarbnik pani Alina Brząkała wyjaśniła, że uchwałą nr XLIII/199/10 Rady Gminy Łęka Opatowska z dn. 
26.02.2010r. Rada postanowiła zaciągnąć długoterminową pożyczkę w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia pn. „ Budowa kanalizacji 
sanitarnej w miejscowości Lipie oraz dokończenia skanalizowania Łęki Opatowskiej. Wymaganym 
dokumentem jest upoważnienie Wójta Gminy do zawarci umowy pożyczki oraz jej zabezpieczenia 
poprzez podpisanie weksla In blanco wraz z deklaracja wekslową. 
 
Radni nie mieli pytań. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu - 12 
głosami  „za” – podjęła uchwałę Nr L/223/10 w sprawie upoważnienia Wójta do zawarcia umowy 
pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu oraz 
zaciągnięcia zobowiązania wekslowego do umowy pożyczki. 
 
Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Na ręce Przewodniczącego Rady pana Zdzisława Kłodnickiego nie wpłynęła żadna interpelacja. 
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Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
 
Na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji w związku z powyższym brak odpowiedzi. 
 
Ad. 9. Wolne głosy i wnioski.  
 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki przedstawił pismo od LKS „Zawisza” z Łęki Opatowskiej, 
który zwrócił się z prośbą o przyznanie dotacji na bieżącą działalność klubu. Dotacja zostanie 
wykorzystana na dokończenie modernizacji pomieszczeń szatni, oraz terenu przed budynkiem, na 
wykonanie przyłącza energetycznego oraz na zainstalowanie za bramkami boiska piłko chwytów. 
 
Wójt pan Witold Jankowski wyjaśnił, że budynek LKS jest własnością klubu. Gmina nie może wydatkować 
na coś co do niej nie należy. Było to już mówione przedstawicielom klubu. Boisko może zostać 
dofinansowane, jednak nie w tym roku. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny dodał, że jest to sprawa przyszłego budżetu i zwrócił uwagę na organizację 
Dni Gminy Łęka Opatowska, wspominając, że na przyszłość trzeba pamiętać, aby wydzielić drugi dojazd 
do boiska na wypadek ewakuacji. 
 
Radny pan Leszek Zalewski zgłosił skargę na firmę, która zajmowała się budową chodnika koło Ośrodka 
Zdrowia. Przedsiębiorstwo bez zgody właściciela rozbiło się na trawniku przed ośrodkiem. Ponoć sołtys 
wyraził zgodę na zajęcie tego miejsca. Trawa została zniszczona, a teren nie posprzątany. 
 
Wójt pan Witold Jankowski wyjaśnił, że była interwencja u wykonawcy, zostanie on przypilnowany do 
naprawienia uszkodzonego trawnika. 
 
Sołtys Łęki Opatowskiej pan Dariusz Gąszczak powiedział, że nie wyraził żadnej zgody. Firma po prostu 
skłamała- wiedziała, że wszystko ma zostać posprzątane. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk złożył formalny wniosek, żeby przy okazji remontu drogi, która zostanie 
częściowo uszkodzona przy budowie kanalizacji na ulicy Lipowej wejść w porozumienie z dyrekcją dróg 
powiatowych i przynajmniej  odnowić przepust na granicy pana Hańczaka i z prawej strony rów. Cała 
woda spływająca z pól spowodowała podtopienia i zalania na Gołąbku, częściowo przelewając się przez 
drogę. Jest okazja, aby te przepusty które są częściowo zarwane odremontować. 
 
Sołtys Rakowa dopowiedział, że zostały zmarnowane pieniądze na wykonanie przepustu na drodze z 
Łęki Opatowskiej do Rakowa. Nawierzchnia drogi nie została przywrócona do poprzedniego stanu, na 
drodze powstała bruzda, a woda nadal pozostała. 
 
Wójt pan Witold Jankowski dopowiedział, że tak do końca nie było źle zrobione, woda  ustała, a 
nawierzchnia będzie musiała zostać naprawiona. 
 
Radna pani Ewa Kosińska podziękowała w imieniu swoim jak i mieszkańców Trzebienia pani Magdalenie 
Osadzie, Wójtowi za pomoc w napisaniu wniosku. Radna dodała, że zostanie zakupione doposażenie na 
salę, m.in. w skład którego wchodzą 2 chłodziarko- zamrażalki, 140 krzeseł, 20 blatów. 
 
Radna pani Elżbieta Skotnik wyraziła swoją prośbę do kierownika referatu budownictwa pana Tomasza 
Jerczyńskiego o naprawę huśtawek oraz zamontowanie ławek na placu zabaw w Siemianicach. 
 
 
Ad. 10. Zakończenie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy. 
 
W związku z tym, że wyczerpał się porządek  obrad Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki wobec 
zrealizowanego porządku obrad o  godz.12:25 zamknął obrady L sesji Rady Gminy.  
 
 
Protokółowała                                                                                              Przewodniczący Rady 
 
/-/ E. Poprawa                                                                                              /-/ Zdzisław Kłodnicki 


